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Egyszerű többség 

 

 

 

Tisztelt Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság! 

 

 

 

Mellékelten beterjesztem a Alisca Taekwondo Klub szakmai beszámolóját, valamint a jövőre 
vonatkozó terveinek bemutatását. Az ülésen az egyesület képviselője, Rácz Petra elnök 
meghívottként jelen lesz, ahol lehetőség nyílik további kérdések megvitatására. 
 

 

Kérem a Tisztelt Bizottságot szakmai beszámoló megtárgyalására és határozathozatalra. 
 

 

 

Szekszárd, 2023. március 20. 

 

 

Murvai Árpád   
                   Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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Határozati javaslat 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata  
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

&&..&./2023. (III. ...) határozata 

a Alisca Taekwondo Klub működéséről és terveinek bemutatásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. jóváhagyja a Alisca Taekwondo Klub szakmai beszámolóját; 

 

Határidő: 2023. március 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 

Határidő: 2023. március 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 

Határidő: 2023. március 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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1. számú melléklet 
 

Szakmai jelentés az Alisca Taekwondo Klub 2022. év munkájáról és 2023. évi terveiről 
 

 

Az egyesület 2022-ben lett 10 éves. Azt gondolom, hogy a klub a IO éves története során 
folyamatosan fejlődni tudott. Heti két edzéssel, és nagyjából 5 sportolóval kezdtünk, és 
folyamatosan növeltük az edzésszámot, a csoportok számát és az edzések típusait. 
Kineveltünk hivatalosan (végzettséggel rendelkező) kettő, a gyakorlatban négy edzőt, és 
számos versenybírót, akik közül 2-3-an tevékenykednek is, egy fő viszont, bár még csak 17 
éves, már nemzetközi tapasztalattal rendelkezik, és nemrég magasabb szintre lépett a bírói 
rendszerben. Apró lépésenként haladva mára nagyjából 70 fős a sportolói létszám, akiknek 
nagyjából a fele regisztrált sportoló az országos szakszövetségnél, a másik fele hobbista. Ebből  
adódóan az egyesület célja, kettős, egyrészt szabadidős sporttevékenységre ad lehetőséget, 

másrészt versenyzőket nevel.  

A Bizottság számára elsősorban a versenysport kapcsán szoktunk beszámolni, most mégis 
néhány gondolatot szentelek az emellett végzett tevékenységnek, hiszen e két terület 
némiképpen összefügg. A hobbi jellegű body combat (kontakt nélküli űzött csoportos mozgás 

4.5 éve kezdtem el, alig pár fővel. A csoport mostanra kibővült, és a heti egy edzés mellé egy 
erőnléti edzés is társult az elsősorban hölgyekből álló csoport számára. Remek lehetőség ez az 
olyan, főként felnőtteknek, akiket vonz a küzdősport, de a technikákat testi kontakt nélkül 
szeretnék elsajátítani és gyakorolni. Remek kiegészítés emellé a másodedzőnk, Kovács Tamás 
által tartott hétvégi önvédelmi kurzus, amely még egy városi kezdeményezésre megtartott 5 
alkalmas ingyenes képzés kapcsán indult el. Az óvodás előkészítő foglalkozásunk nagyon 
népszerű, hiszen igen kevés lehetősége van ennek a korosztálynak a szervezett sportolásra. 
Nálunk ráadásul a mozgásos játékokon és koordinációs gyakorlatokon túl néhány taekwondo 
alaptechnikát is elsajátíthatnak a gyerekek, így sokszor hozzák el az otthon kissé túl aktív, 
esetenként viselkedési problémákkal küzdő vagy éppen túl zárkózott gyerekeket. Fiatal 
tanítványaim remekül bánnak a kicsikkel, akik csillogó szemekkel távoznak az edzésekről. Az 
óvodás korúak szüleinek egy része pedig a foglalkozás idejében másodedző kollégámmal 
mozgatja meg magát, így gyakran a teljes család sportol nálunk, különböző heti beosztásban. 
Az erőnléti edzésekre pedig már elkezdtek járni más sportágat űző gyerekek is, 
kiegészítésképpen, hiszen nem mindenhol szentelnek figyelmet az alapozó foglalkozásoknak. 
Azt gondolom, hogy tavaly vált igazán családiassá az egyesületünk, ahol a gyerekeket és 
felnőtteket egészen az alapoktól igyekszünk eddzeni, gyakran testtartáshibák és rosszul 
rögzült mozgásminták kijavításával. A legnagyobb eredménye a 10 évnek a 
versenysportsikereken túl a felépített közösség, amely osztozik a csapattagok örömén, 
bánatán, és szükség esetén segíti egymást. 
Visszakanyarodva a versenysporthoz, és közösségi szerepvállalásunkhoz, tavaly összesen 5 
versenyen vettünk részt, melyekről számos éremmel tértünk haza. Az év megkoronázása a 
decemberi országos bajnokság volt, ahonnan csak küzdelemben 4 arany-, 2 ezüst- és 2 
bronzérmet hoztak haza a sportolók. Az év során rengeteg rendezvényen szerepeltünk, 
bemutatóztunk két majálison, valamint a Harcosok Úgy érezzük, hogy igen nehéz helyzetben 
vannak az egyéni sportágak a TAO forrással ellátott, és ennek következtében jelentős 
létszámnövekedés miatt más forrásból is többlet támogatást elnyerő csapatsportokkal 
szemben. Igyekszünk a város hírét vinni itthon és külföldön, és szép eredményeket hozni 
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Szekszárdra. Ezek az eredmények mégis jelentős plusz kiadást jelentenek nekünk, és ezt egyre 
nehezebben tudjuk finanszírozni. 
Minden évben hálásak vagyunk a városnak a kapott támogatásért, csak úgy, mint a 
Sportegyesületek Országos Szövetségének, ahonnan minden évben támogatást remélhetünk. 
Szekszárd, 2023. március 6. 

Rácz Petra elnök 

Alisca Taekwondo Klub 

 


